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Do nového roku přejeme hodně zdraví, štěstí a pohody.

Foto: Jan Jech
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CENÍK INZERCE ŽIVOTA BĚCHOVIC

1/31/2 1/4

A4
A4 A4 A4

1/8
A4

1/16
A4

1/6
A4

Ceník je platný od 1. 1. 2025

Velikost 1 strany A4-uvnitř         4 600 Kč
Velikost 1 strany A4-poslední strana         5 380 Kč

Velikost 1/2 strany A4-uvnitř         2 300 Kč
Velikost 1/2 strany A4-poslední strana         2 670 Kč
(inzerát rozvržen na šířku)

Velikost 1/3 strany A4-uvnitř         1 730 Kč

Velikost 1/4 strany A4-uvnitř         1 150 Kč

Velikost 1/6 strany A4-uvnitř            870 Kč

Velikost 1/8 strany A4-uvnitř            580 Kč

Velikost 1/16 strany A4-uvnitř            280 Kč

Uvedené ceny jsou včetně DPH.
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NOVOROČNÍ SLOVO STAROSTY

Milí Běchovičáci,
se začátkem nového roku bývá zvykem udělat si bilanci 
toho, co se povedlo, co nám zbývá ještě dopracovat a jaké 
jsou plány pro rok nastupující.
Běchovice mají za sebou rok úspěšného zahájení 
investic, na které jsme dlouho čekali. Dokončení těch, 
které jsme měli dlouhodobě rozpracované, i úspěšnou 
přípravu dalších, které nás teprve čekají.
Investice
Osobně mám velikou radost, že se povedlo zahájit 
výstavbu nového náměstí s kapličkou. Podobu projektu 
jste si vybrali právě vy a myslím, že výběr to byl opravdu 
zdařilý. Naším úkolem zůstalo zajištění financování 
celého projektu. S potěšením mohu říci, že většinu 
finančních prostředků pro výstavbu jsme získali z dotací. 
Běchovice se tak budou svými prostředky účastnit ve výši 
zhruba 10 procent.
Stejnou radost mám i ze zahájené realizace třetího 
pavilonu Sociálních služeb Běchovice. Projekt doplní 
nejen tolik potřebné služby pro naše seniory, ale velice 
pěkně dotvoří i prostor nového náměstí. Financování 
projektu je rozjednáno s Ministerstvem práce a sociálních 
věcí v rámci Národního plánu obnovy.
V roce 2024 jsme také úspěšně zakončili relativně 
dlouhou výstavbu cyklostezky do Újezda nad Lesy 
spojenou s rozsáhlými přeložkami inženýrských sítí                  
a výstavbou nové pěší lávky u uhelných skladů. Lávka                 
i cyklostezka jsou již v provozu.
Z projektů, které nás teprve čekají, můžeme vyjmenovat 
například totální rekonstrukci tělocvičny Chanos                
v Běchovicích 1, nebo další rozvoj projektu umístění 
nového nákupního centra v bývalých uhelných skladech.
V roce 2025 bychom chtěli zapracovat i na revitalizaci 
Rubešova parku v Litožnické ulici. Projekt má vydané 
stavební povolení a my bychom rádi získali alespoň 
částečné dotační krytí investice.
V plánu máme rovněž pokračování oprav a adaptace 
Staré pošty. Hlavním bodem roku 2025 bude celková 
rekonstrukce prostor restaurace, aby mohla být 
nejpozději do 7. měsíce roku pronajata. Ve velmi špatném 
s t a v u  j e  s y s t é m  t o p e n í ,  e l e k t r o s o u s t a v a                                    
a vzduchotechnika.
Pražský okruh a obchvat Běchovic
Za zmínku jistě stojí pro Běchovice významné zahájení 
výstavby Pražského okruhu a přeložky silnice 1/12. 
Součástí stavby budou i rozsáhlé přesuny hmot                       
a výstavba rozměrných protihlukových valů. Revitalizací 
projdou lokální vodoteče a vysazeny budou stovky 
stromů. Daní za výstavbu bude, bohužel, i zvýšená 
prašnost a intenzita provozu stavebních strojů. Výstavba 
obou projektů by měla být ukončena již v roce 2027.
Jak je patrné, rok 2025 s sebou přinese celou řadu 
nelehkých výzev. My bychom chtěli být maximálně 

úspěšní a přinést vám ze 
v š e h o  c o  n e j v í c e  
benefitů… i přes to, že               
v průběhu výstavby může 
dojít i k částečnému 
omezení komfortu. Každá 
z našich investic by měla 
do Běchovic přinést vyšší 
přidanou hodnotu oproti 
stávajícímu stavu.
Společná komunikace
Stejně důleži tá jako 
investice je pro nás oboustranná komunikace s vámi. Je to 
již několik let, co jsme si zvykli pro tento účel používat 
facebookovou skupinu Běchovice. Vážím si každé 
kultivované, byť i nepříjemné zpětné vazby. S vašimi 
podněty se snažíme pracovat v co možná nejkratším čase 
a k vaší spokojenosti. Ne vždy lze stoprocentně vyhovět. 
Vždy je ale dobré o problému vědět a řešit ho.
Zároveň bych si dovolil vyzvat i vás v roce 2025 k většímu 
zapojení do řešení výzev spojených s udržováním 
veřejného pořádku v naší městské části. Nechtěnou 
skutečností naší denní reality se, bohužel, stal i zvýšený 
výskyt nepřizpůsobivých lidí, konzumujících alkohol                

v blízkosti  školy, vybírajících popelnice nebo 
konajících svou potřebu na veřejných prostranstvích. 
Nebuďte, prosím, lhostejní, a každé takové chování, 
kterého jste svědkem, nahlaste ihned městské policii. Buď 
na číslo našich okrskářů 731177771, anebo přímo na 
číslo 156.
Abych ale nezakončil své novoroční slovo starosty 
pesimisticky, rád bych vás pozval na některé z krásných 
zimních a jarních akcí, které nás v nejbližších měsících 
čekají.
Jednou z nejhezčích akcí začátku roku je hasičský ples. 
25. ledna se společně uvidíme v sokolovně. Součástí 
programu je již tradičně velice bohatá tombola, 
vystoupení v rámci vloženého programu a losování 
hodnotných cen ze vstupenek.
Další z krásných, již jarních akcí, jsou například Vepřové 
hody nebo Karneval pro děti.
I v roce 2025 se budeme společně potkávat na celé řadě 
dalších skvělých akcí. Já se moc těším, že se na nich s 
vámi uvidím, ať už u dobrého jídla, anebo jen tak na 
pokecu.
Do roku 2025 přeji všem hodně štěstí a zdraví. Ať se vám  
v něm splní všechna vaše přání a rok 25 je lepší, než rok 
uplynulý.

Ondřej Martan,
váš starosta

například 
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE

Městská část Praha - Běchovice 

Vám oznamuje, že 

Program jednání bude oznámen na úřední desce Úřadu MČ.

15. jednání Zastupitelstva Městské části Praha - Běchovice

proběhne ve středu

na ÚMČ Praha – Běchovice, 
Českobrodská 3, Praha 9.

29. ledna 2025 od 18 hodin

ÚMČ Praha - Běchovice
Českobrodská 3
190 11 Praha 9

+ 420 281 028 611

podatelna@praha-bechovice.cz

.........................................................................................

.........................................................................................

..........................................................................
 

@

Úřední hodiny:
Pondělí 8-12  13-17
Středa   8-12  13-18
Pátek    8-12

Odlitky rukou
Jan Jech, náš fotokronikář, byl osobně u toho, když, jako 
součást nové kaple, vznikaly otisky rukou všech, kteří mají co 
do činění s jejím vznikem.
Architekti kaple navrhli umístění skromné plastiky v suterénu 
budovy. Plastika bude tvořena otiskem rukou všech lidí, kteří 
se ať už symbolicky, anebo opravdu vlastníma rukama 
podílejí na jejím vzniku. Svůj otisk nám zde zanechali 
stavitelé, dozor stavby, architekti i projektant, zastupitelé                 
i odpovědný úředník. Půjde o symbolickou připomínku toho, 
kolik je práce s malou sakrální stavbou a kolik lidí se na jejím 
vzniku podílí...
Plastika nebude na veřejně přístupném místě a nebude tak              
v žádném případě sloužit pro jakékoli nechtěné 
zviditelňování kohokoli ze zúčastněných.

Ondřej Martan, 
starosta

Kácení stromů v Běchovicích 2
V Běchovicích 2 se podél strouhy v ulici Do Dubče provádí 
rozsáhlé kácení křovin u sportovního areálu Na Korunce                 
a směrem k parku Manželů Kotrbových. Kácení provádí 
zhotovitelská firma v rámci výstavby Pražského okruhu. 
Zadavatelem je ŘSD a kácení je prováděno dle projektu               
s platným povolením.
Podél meliorační strouhy bude vystavěna zeď kvůli ochraně 
před hlukem ze stavby. Náhradou za kácení již bylo vysazeno 
a následně bude mnoho set nových stromů.

ÚMČ
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MŠ

Kurz vaření s panem kuchařem v ZŠ

V listopadu se děti z Mateřské školy Čtyřlístek vydaly na 
návštěvu základní školy, kde je čekal jedinečný zážitek – kurz 
vaření pod vedením kuchaře Honzy. Akce, která měla 
podpořit spolupráci mezi mateřskou a základní školou, se 
setkala s nadšením malých kuchařů, pedagogů i hlavní paní 
kuchařky z MŠ, paní Matušíkové.
Po příchodu do základní školy děti přivítal pan kuchař, který je 
provedl celým programem. Děti měly připravit jídlo, které je 
jednodušší na přípravu a je jejich oblíbené – kuře na paprice. 
V jídelně už pro děti byly připravené vařiče s hrnci a také 
suroviny, které k přípravě jídla potřebovaly. Nejdříve               
v kuchyni asistovaly při výrobě domácích těstovin. U vařičů 
pak děti vařily, míchaly, ochucovaly, až se dopracovaly                    
k lahodné omáčce.
Podívat se přišel i pan ředitel ZŠ, který z celé akce vytvořil 
vzpomínkové video.
Po dokončení vaření následovala ochutnávka, kterou si děti 
užily společně s panem kuchařem i paní učitelkami. Byly 
velmi nadšené, že mohou ochutnat jídlo, které si samy 
připravily.
Akce byla velmi úspěšná a organizátoři již přemýšlejí                      
o dalších podobných setkáních.

Bc. Helena Bartáková,
asistentka pedagoga
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Cesta za světlem 
v Mateřské škole Čtyřlístek

Pavla Mrzenová,
učitelka MŠ

Tuto již tradiční akci pro rodiče a děti jsme letos pořádali 28. 
11. Je vždy zahájením adventního času.
Paní učitelky a děti společně vyrobily ze skleniček lucerničky, 
mohly si přinést ozdobičku z domova a pověsit ji venku na 
naši „vánoční jedličku“. Děti z kroužku Malí muzikanti si 
nacvičily několik zimních a vánočních písní.
Večer jsme se všichni sešli, vyslechli si vystoupení                       
a básničkou Uspávanka ukončili podzimní čas.
Poté se rodiče a děti vydali na zahradu MŠ, kde si od 
Betlémského světla (svíčky v lucernách) zapálili svíčky ve 
svých skleničkách, postupně vytvořili Světelnou cestu a pak 
se všem rozzářily prskavky.
Za zvuku zvonečku jsme se všichni vydali k jedličce, kde jsme 
jí slavnostně rozsvítili a zazpívali vánoční koledu.
Na všechny samozřejmě čekalo malé pohoštění v podobě 
čaje a sušenek.



strana 6

MŠ

Děti z MŠ Čtyřlístek na návštěvě 
v Domově seniorů v Běchovicích

V úterý 10. 12. 2024 děti z mateřské školy Čtyřlístek navštívily 
Domov seniorů v Běchovicích. Na předvánočním setkání děti 
zazpívaly babičkám a dědečkům vánoční koledy a předaly 
vlastnoručně vyrobené dárečky a přáníčka. Pásmo s nimi 
nacvičila paní učitelka Marie Vostatková, která v MŠ vede 
hudební kroužek „Malí muzikanti“. Setkání proběhlo                      
v příjemné a dojemné vánoční atmosféře. 

Bc. Eva Mašitová,
ředitelka MŠ
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Den vědy
Člověk je tvor zvídavý, a to bez ohledu na věk. Pokud má 
možnost něco pozorovat, zkoumat a objevovat, hned se mu   
v očích objeví malé plamínky nadšení, které se rozhoří             
v okamžiku nového poznání. A možná právě proto jsme se 
rozhodli zrealizovat Den vědy pro děti z 1. stupně.
Ve středu 27. 11. se prostory naší krásné auly proměnily ve 
velkou laboratoř, ve které nám kolegové ze 2. stupně nechali 
nahlédnout do jejich světů. Pozorovali jsme s nimi živé                    
i neživé přírodniny a zjistili jsme, že je dobré se pozorně dívat. 
Zabývali jsme se atmosférickým tlakem a už víme, že 
velbloud uchem jehly asi neprojde, ale vajíčko uvařené 
natvrdo díky atmosférickému tlaku projde i úzkým hrdlem 
lahve. Objevili jsme, že chemie je hodně chytlavá, a přestože 
voda ledacos uhasí, tak v případě hořčíku stačí pár kapek, 
aby se rozhořel velkým jasným plamenem.
A ve šlépějích pánů učitelů pak pokračovaly samy děti. Každá 
třída si připravila zajímavý pokus, který předvedla a vysvětlila 
ostatním. Zabývali jsme se principy chromatografie, statické 
elektřiny, hustotou kapalin. Zjistili jsme, jak si vyrobit domácí 
lávovou lampu, sopku, šumivou limonádu a mrak, ze kterého 
padá barevný déšť, jak nafouknout balonek bez foukání                 
a koledníkům připravit skákající vajíčko. 
Den vědy se vydařil a my máme radost ze společně 
stráveného času a příjemné atmosféry.

Šárka Brabencová, 
učitelka ZŠ

ZŠ
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Co nás čeká

Zdravíme čtenáře v novém měsíci.
Rádi bychom vám představili aktivity, které si pro vás 
Nízkoprahový klub pro děti a mládež Autobus nachystal na 
nadcházející lednové dny. 
Na klub můžete přijít anonymně, pod přezdívkou, můžete se 
na nás obrátit se vším, co řešíte, ať už ve škole, s kamarády 
nebo třeba na sítích.
Zajímají vás konkrétní témata a nevíte, koho se zeptat nebo 
se stydíte o tom mluvit? Experimenty s látkami, první vztahy 
nebo jak vycházet s dospělými ve vašem okolí? Přijďte za 
námi a zkusíme to spolu probrat.
Na klubu pro vás máme vždy připravený program, ale 
přizpůsobujeme jej podle toho, co vás aktuálně zajímá nebo 
trápí. Zapojujeme sportovní a kreativní aktivity, vždy se 
dohodneme, co vás baví, a třeba nemáte možnost si cvičení, 
tvoření nebo i kuchtění kde vyzkoušet.
Klub Autobus pro vás máme otevřený každé pondělí                   
a středu od 12 do 17 hodin v našich prostorech                          
v Běchovicích, konkrétně na adrese Mladých Běchovic 2               
v čase od 12 do 17 hod, a je určený pro děti a dospívající ve 
věku 9 18 let. Můžete si s námi domluvit např. doučování. 
Ve čtvrtek nás můžete najít v terénu – aktuální lokalitu, kde 
se pohybujeme, najdete v daný den na našem Instagramu. 
Tady se můžeme potkávat s vámi všemi ve věku od 9 do 26 let 
a můžete si domluvit i individuální schůzku s naším 
pracovníkem. 

–

KLUB AUTOBUS

KNIHOVNA

Ukázka ze seznamu nových knih, 
zakoupených v závěru minulého roku

Protože se blíží leden a s ním nový rok, připravujeme pro 
naše klienty  (tj. děti a dospívající ve věkové skupině 9 18 
let) nejen nová témata – selfcare, pohyb a zdraví, ale také 
zajímavé aktivity jako SWAP pro holky. 
V lednu tě na klubu přivítají noví pracovníci, můžete se 
seznámit a poznat ostatní, kteří v zázemí klubu pro vás 
připravují různé aktivity. Máme rádi plány, ale zároveň se 
může stát, že za pochodu drobně upravujeme, protože 
reagujeme na situace, které aktuálně potřebujete řešit.  
Nabízíme možnost zdravého jídla na klubu – za potraviny              
v tomto směru vděčíme laskavému daru ze strany 
Potravinové banky Praha i pracovníkům od nás z klubu, kteří 
se účastní pravidelně potravinové sbírky probíhající dvakrát 
do roka v České republice jako celorepubliková akce. 
Pokud byste se chtěli dozvědět více informací, nebo získávat 
aktuality, tak určitě sledujte náš instagramový profil, popř. 
všechny informace najdete také uvedené na dveřích našeho 
Klubu. 
Krásné a pohody plné zimní dny a šťastné a klidné vánoční 
svátky a hodně štěstí pro nadcházející rok 2025 vám všem 
přeje za celý tým klubu Autobus.

Romana Zikmundová

–
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INFORMACE PRO OBČANY
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SOCIÁLNÍ SLUŽBY BĚCHOVICE

Vážení čtenáři,
opět se přiblížil konec dalšího roku. 
Pro mnohé z nás jsou konec roku                 
a s ním spojené vánoční svátky 
symbolem klidu, pohody, setkání                
s rodinou a přáteli, a také časem, kdy 
se můžeme na chvíli zastavit, 
zamyslet a načerpat novou sílu pro 

nadcházející rok. Ať už jsou pro vás Vánoce spojené                    
s tradičními zvyky, nebo si na ně vytvoříte vlastní, jsou to 
svátky, které mohou přinášet do našich životů radost a teplo.
První událostí je tradiční rozloučení s koncem roku, které se 
také letos konalo za účasti pana starosty. Odpoledne 
započalo vystoupením předškoláků z MŠ – Čtyřlístek, 
předškoláci si připravili pásmo vánočních koled a zpěvů. 
Následovaly drobné vlastnoručně dělané dárečky, které děti 
předávaly těm nejstarším. Děkujeme. 

Následoval kulturní program, který byl vyplněn zpěvem                 
a hraním na harmoniku pana Radka Anděla.

Dále nás navštívily děti ze základní školy v Běchovicích, které 
v rámci kroužku „Malý kuchtík“ donesly vlastnoručně pletené 
vánočky a cukroví. Děkujeme mockrát všem kuchtíkům.
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Tradičně jsme také vyzdobili prostory DPS vánočními motivy, 
výrobky a pochopitelně také stromečkem.

Vzhledem k tomu že se 
přiblížil konec roku, rád bych 
na tomto místě poděkoval 
všem, kteří se zapojují do 
činností naší organizace. Na 
prvn ím mís tě  j sou  to  
zaměstnanci SSB, kteří jsou 
v první linii při péči o seniory 
nehledě na roční dobu, čas, 
d n y  v  t ý d n u  a  s t á l e                      
s úsměvem a ochotou řeší 
potřeby uživatelů a snaží se 
jim běžné životní situace 
ulehčovat tam, kde již na ně 
sami nestačí. Dále pak jsou 
to lidé z řad obyvatel domů            
s pečovatelskou službou, 
kteří aktivním trávením 
volného času vytvářejí 
příjemné prostředí v okolí 
DPS, ale také ostatní lidé, 
kteří činností či j iným 
konáním napomáhají řešit 
nesnadné situace. Nakonec 
bych rád vyjádřil poděkování 
MČ Praha – Běchovice za 

finanční podporu a vstřícné postoje v péči o seniory.  Přeji 
všem klidný vstup do nového roku a vyhlídky na smysluplnost 
lidského života.

Martin Stromský,
ředitel SSB
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KULTURA - ohlédnutí
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Mikulášská besídka
I pro letošní rok jsme si pro vás připravili mikulášskou 
besídku,  opět na nádvoří Staré pošty. Připravili jsme si ale i 
novinku pro letošní rok, a to běchovické oplatky se znakem 
MČ. Tyto oplatky si budete moct koupit na každé běchovické 
akci a už na mikulášské besídce se po nich jen zaprášilo.
Letos jsme se museli obejít bez sněhové nadílky, ale to jistě 
nikomu nevadilo a dorazilo tak jako každým rokem mnoho 
dětí a rodičů. Jako každý rok si pro nás připravila školní 
družina krásné představení plné vánočních písní. Poprvé 
jsme v Běchovicích přivítali laser show, která ohromila jistě 
každého návštěvníka akce. Všichni ale netrpělivě čekali na 
příchod Mikuláše s jeho družinou a dočkali se. Mikuláš, čerti           
i anděl obdarovali všechny děti, hodné, a dokonce i ty zlobivé.
Budu se na vás těšit v novém roce a bude se na co těšit.

Petr Vich,
místostarosta

Rozsvícení vánočního stromu
v Běchovicích
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SPORT

Adventní koncert

Tento Vánoční koncert, který se konal v malebné Hudební 
stodole, byl skutečným svátkem pro všechny milovníky nejen 
vánoční hudby. Na pódiu se představila trojice vynikajících 
interpretů:
ź Miroslav Ambroš s virtuózní hrou na housle,
ź Lukáš Herold, jehož zvuk hoboje přinesl neobyčejnou 
hloubku a jemnost,
ź Zuzana Ambrošová, která svým mistrovstvím na klavír 
dokonale doplnila atmosféru.
Večer byl plný  vánoční nálady, která rezonovala nejen                     
v tónech skladeb, ale i v srdcích všech přítomných.

Šárka Hudečková
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KULTURA - ohlédnutí

Mikulášská nadílka u bruslařů

4. 12. 2024 jsem díky pomoci rodičů (příprava stolů, židlí   
Wojta Brambor a Ondra Hendrych, odvoz všeho na akci                 
a z akce, zametení celého sálu a nabalíčkování dárků za 
pomoci Lucky Kubátové),díky přípravě baru (Katka Kuková  
s Karlem ml.), díky focení (Jan Jech) a díky sponzorům (MÚ 
Běchovice  zapůjčení sálu nové Stodoly a TJ Sokol 
Běchovice I  dortík pro každého bruslaře) mohla připravit 
Mikulášskou pro děti ze dvou oddílů kolečkového bruslení. Je 
to naše poslední letošní akce a moc jsme si jí užili! A protože 
děti přes rok krásně bruslily, naučily se spoustu nových triků  
a zlepšily se v odrazu bruslení, tak jim přišel dát dárky 
Mikuláš s andělem a hodným čertem. Tak a my zase o sobě 
dáme vědět od dubna 2025, kdy bude pěkné počasí                      
a budeme moc začít zase dračit na kolečkových bruslích na 
Korunce na areálu v Běchovicích II.

Iva Kafková

–

–
–
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Běchovičtí sršni 
se těší 

na fotbalový rok 
2025!   
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INZERCE



INZERCE

strana 14

ZDE BY  MOHL BÝT VÁŠ INZERÁT
Velikost 1/2 A4

Cena 2 300 Kč (včetně DPH)
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KULTURA - pozvánky



AKCE V ROCE 2025
V BĚCHOVICÍCH

1. 1. 

8. 2. 

29. 3. 

30. 4. 

24. 5. 

7. 6. 

21. 6. 

11. 7. 

15. 8. 

30. 8. 

6. 9. 

20. 9. 

20. 9. 

28. 9.

5. 10.

17. 11. 

30. 11. 

6. 12.

prosinec

Novoroční ohňostroj

Dětský karneval

Vepřové hody

Čarodějnice

Oslava 130. výročí založení hasičského sboru 
v Běchovicích

Den Běchovic

Běchovická harmonika

Letní kino

Letní kino

Den zdraví

Svátek sousedů

60. ročník závodu Mladé Běchovice

Slavnosti vína

129. ročník Běchovice - Praha silniční běh

Drakiáda

Lampionový průvod

Rozsvěcení vánočního stromu

Mikulášská besídka

Adventní koncert
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